
Burgerbrief (CC aan de raad) inzake veiligheid Huvenersweide / snelfietsroute  

Geachte Wethouder Koers, 

Met deze mail richt ik me even direct tot u. Als de gemeente snel tot een besluit komt voor mijn 
verzoek kan dit namelijk nog kostenbesparend werken. Ik doe dit verzoek ook namens mijn buren op 
de Huvenersweide ook al zijn ze niet allemaal op de hoogte ik weet bijna zeker dat het overgrote deel 
achter dit verzoek staat. 

Al enige tijd is de firma Hoornstra bezig om een snelfiets route aan te leggen over de Reisenakker en 
de Huvenersweide naar de Roodwillgenweg  te Zevenaar. 

Tijdens het opnieuw inrichten van de Huvenersweide zijn er 3 snelheidsremmende punten verdwenen 
te weten: 

1. De dubbelle haakse bocht van de roodwilligenweg naar de huvenersweide( nu een vloeiende lijn) 

2. De kruising met de Hogenakker  ( nu een uitricht constructie)  

3. Een verkeersdrempel. 

De straat is nu al enige tijd open voor verkeer en nu zijn er al  meerdere bijna aanrijdingen geweest. 
De oorzaak hiervan is toch de hoge snelheid waar mee bromfieters, scooters en diverse fietsers de 
stad en dus de wijk in komen. Helaas zijn er ook meerdere automobilisten die van uit het andere deel 
van de huvenersweide komen die nu ook sneller kunnen door rijden om dat de remmende situatie niet 
meer aanwezig is. Dit gebeurt met snelheden die ook regelmatig ruim boven de 30 km per uur liggen. 
tevens de algemene onoplettendheid, Het niet voeren van verlichting en bezig zijn met andere zaken 
dan het verkeer doen ook nog een duit in het zakje.   

Ik hou nu ook al mijn Hart vast voor als straks het oost seizoen weer begint en het landbouwverkeer 
met vaak grote aanhangwagens  weer door de straat komen. 

Nu is mij bekend dat het een Fietsstraat wordt waar de auto te gast is. echter zijn alle gebruikers van 
deze weg nog steeds te gast bij mij  en mijn buren in de straat. Onze kinderen willen ook graag veilig 
buitenspelen.   

Mensen willen ook graag veilig hun hond uitlaten langs de hondenuitlaatstrook. Maar niet te vergeten 
willen we veilig onze auto voor het huis parkeren en weer weg kunnen.  

Tot zo ver even een uiteenzetting van de huidige en geplande situatie. 

Ik wil u via deze weg verzoeken om eventueel met een Spoed procedure deze situatie te beoordelen 
en als nog snelheids beperkende maatregelen aan te laten brengen op de huvenersweide.  

Na de bouwvak gaat de firma Hoornstra aan het laatste deel van de huvenersweide beginnen als men 
tijdens deze werkzaamheden al dergelijke middelen kan aanbrengen kan dit naar mijn mening voor 
minder geld dan als dit later als nog moet worden aangebracht. Daarnaast zou nog een extra 
voorziening ter hoogte van nummer 2 en 37 prettig  zijn. Als dat nog tijdens de aanleg gebeurt zal ook 
dit goedkoper zijn dan achteraf. 

Ik hoop dan ook dat u mij deze week schriftelijk op de hoogte wil brengen van u besluit en/of 
ondernomen stappen. 

Als u nog vragen heeft wil ik deze graag beantwoorden*. 

*naam en contactgegevens kunnen worden opgevraagd bij de griffie 


